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نجمهموسویزاده|جلســه دیدار مردمی حسین فرهادیان، شهردار منطقه7 و معاونان وی، با ساکنان 

و کســبه محله عسکریه در مسجد امام حسن عســکری)ع( واقع در خیابان احسان، برگزار شد. در این 

دیدار جمعی از معتمدان و اهالی محله مشکلات خود را درباره حوزه های مختلف مطرح کردند و مدیران 

شهری شنونده و پاسخ گوی آن ها بودند.

 QمناسبQروهایQپیادهQنبود
یکی از ساکنان و نمازگزاران قدیمی مسجد از وضعیت پیاده روها گله داشت و خطاب به شهردار گفت: 

پیاده روهای خیابان احسان به دلیل ناهمواری هایی که دارد مناسب حال مردم به ویژه سالمندان 

نیست. در محله ما تعدادی نابینا ساکن هستند. به دلیل همین پیاده روهای ناهموار آن ها نمی توانند 

از خانه هایشــان بیرون بیایند. ای کاش همان طور که پیاده روهای دیگر محلات را استانداردسازی 

کرده اید این محله را نیز برای معلولان و نابینایان مناسب سازی کنید.

یکی از مادران جوان ســاکن در این محله با اشــاره به تصادف اخیر فرزندش در خیابان احســان7، 

درخواست اصلاح مسیر رفت و آمد خودروها به پمپ بنزین را داشت. دیگر بانوان حاضر در این نشست 

حرف او را تأیید کردند و تأکید بر پیگیری مشکل پمپ بنزین را داشتند.

 Q»احسان«QفردQهایQکوچهQدرQحوادثQبروزQخطر
رئیس شــورای اجتماعی محله عسکریه با بیان اینکه شهرک عســکریه بین فرودگاه، شرکت نفت و 

سازمان اتوبوس رانی محصور شده است گفت: مشکلات شهرک عسکریه بسیار زیاد است از آسفالت 

گرفته تا چاله هایی که به دلیل تردد خودروهای سنگین دور میدان احسان ایجاد شده است. همچنین 

سیمان کاری و اجرای نقاشی دیواری روی دیوارهای فرودگاه که شهرک را محصور کرده است از دیگر 

درخواســت های مردم این محله است. کال عســکریه نیز بوی نامطبوعی دارد که باعث آزار و اذیت 

ساکنان و کسبه می شود.

محمدعلی سرحدی افزود: از چالش های اصلی ما خطرآفرینی کوچه های فرد احســان در نزدیکی 

پمپ بنزین اســت. خودروها در این کوچه ها با سرعت بســیار زیاد حرکت کرده و تاکنون باعث بروز 

حوادث زیادی شــده اند، به طوری که برخی اهالی با گذاشتن ســیمان و بلوکه ابتدای کوچه خود را 

مسدود کرده اند اما این راهکار موقتی است و باید چاره ای اساسی برای این معضل اندیشیده شود.

او با اشاره به اینکه یکی از مشــکلات اساسی این محله نداشتن پیاده روهای مناسب است، توضیح 

داد: با اعتبار اولیه از اجرای پروژه های طرح محله ما 200میلیون تومان برای پیاده روسازی اختصاص 

یافت که فقط اطراف مسجد امام حسن عسکری)ع( را پوشش داد و مقرر شد تا 650میلیون تومان اعتبار 

دوم طرح محله ما برای ادامه پیاده روسازی هزینه شود اما این مبلغ نیز پاسخ گوی حجم کار نبود.

 سرحدی ادامه داد: مطابق مصوبه ششمین دوره شورای اسلامی شهر مشهد و همچنین در گفت وگو 

با شــهرداری منطقه تصمیم گرفته شــد تا از اعتبار 10میلیارد تومانی پروژه های زودبازده این محله 

7میلیارد تومان برای پیاده روسازی و 3میلیارد تومان برای سامان دهی زمین ورزشی هزینه شود.

 QطرحQارائهQباQبنزینQپمپQمشکلQحل
شــهردار منطقه7 در ادامه با بیان اینکه به دلیل موقعیت مکانی و محصورشدن شهرک عسکریه ما 

بین فرودگاه، شرکت نفت و... جلو توســعه آن گرفته شــده اســت، گفت: اولویت و درخواست مردمی 

محله عسکریه مبنی بر پیاده روســازی بود در همین راستا طراحی آن شروع شده و با رسیدن اعتبار 

این پروژه اجرا می شود.

حسین فرهادیان درباره مشکلات پمپ بنزین توضیح داد: این پمپ بنزین و گاز یکی از قدیمی ترین 

پمپ های شــهر مشهد است. طبق نظر مشــاوران اداره حمل و نقل و ترافیک برای رفع مشکل مقرر 

شده است دوربرگردانی در بولوار صابر ایجاد کنیم تا خودروها به جای دوربرگردان نزدیک عوارضی 

از این مسیر برای رفتن به پمپ استفاده کنند.

او در ارتباط با مشکلات کال عسکریه و بوی نامطبوع آن گفت: ادامه کال تنباکوچی به شهرک عسکریه 

می رســد و مشکلات بوی نامطبوع را برای اهالی به وجود آورده است. در حال حاضر تلاش می کنیم 

با هماهنگی حوزه خدمات شــهری، فنی و عمران و آب منطقه ای، این کال به کال اقبال وصل شود تا  

مشکل برطرف شود. 

حمیدهصفائی| جلســه شورای بهداشت شــهرداری منطقه8 پنجشــنبه هفته گذشته با حضور 

اعضای این شورا در سالن جلسات شهرداری منطقه با موضوع بررسی مشکلات بهداشتی محله 

و معضل موش ها برگزار شد.

رئیس اداره خدمات شــهری منطقه8 با اشــاره به معضل موش ها در خیابان های امام خمینی)ره( و 

امام رضا )ع(، به ویژه خیابان  های منتهی به پایانه امام رضا)ع( گفت: در این منطقه با طعمه گذاری های 

دوره ای تلاش داریم معضل موش ها را حل کنیم، اما هنوز به نتیجه مطلوب نرسیده و مردم از وجود 

موش ها گله دارند. برای رفع این مشکل به همکاری تمام سازمان های مرتبط نیاز داریم.

رستم علی حسنی فر با اشاره به وجود انبارهای کالا در اطراف پایانه ادامه داد: مردم محله از تبدیل 

برخی خانه های مسکونی به انبار گله دارند و علاوه بر مشکلات ترافیکی ایجادشده به  دلیل توقف 

خودروهای کوچک و بزرگ، این خانه ها را عامل افزایش موش ها می دانند.

وی افــزود: نمی توانیم این انبارها را جمع آوری کنیم، زیرا نه بند20 قانون شــهرداری ها برای آن ها 

اجرا می شود و نه می توانیم جزو مشاغل مزاحم دسته بندی کنیم.

حســنی فر گفت: اگر بتوانیم با نظر کارشناســان مرکز بهداشــت علاوه بر طعمه گذاری، برخی از 

کانون های موش را سم پاشی کنیم شاید بتوان زودتر به نتیجه مطلوب برای کاهش آن  ها رسید.

 QنداردQصداQدستQیک
غلامحسین صاحبی، عضو شورای اسلامی شــهر مشهد که به عنوان نماینده اداره دام پزشکی 

در این جلسه شرکت کرده بود،گفت: انبارها را نمی توانیم از کنار پایانه جابه جا کنیم، مگر اینکه 

برای مردم سد معبر ایجاد کرده باشند. جایی که پایانه است این مشاغل هم ایجاد می شوند.

وی درباره معضل موش ها افزود: این مسئله ای نیست که بتوانیم بگوییم اگر در یک کانون برطرف 

کنیم تمام می شود، چرا که کانال ها به یکدیگر اتصال دارند. طعمه گذاری باید به طور هم زمان اجرا 

شود تا مؤثر واقع شود. کانال های قدیمی، کال های سطح شهر، کسبه و افرادی که زباله هایشان 

را در جوی ها رها می کنند همه عواملی هســتند که موجب افزایش موش ها می شوند برای رفع 

این مشکل نیاز به طرح ضربتی و همگانی داریم.

 QاستQبهتریQشیوهQگذاریQطعمهQ
حسن حسینی یاقوتی، کارشناس مرکز بهداشت ثامن، در پاسخ به موضوع سم پاشی کانون های 

موش در این نشست توضیح داد: فقط باید از طرح طعمه گذاری استفاده کنیم. استفاده از سموم 

خطرناک است. در طعمه گذاری، موش ها در لانه خودشان معدوم می شوند اما وقتی سم پاشی 

می کنید، موش هر جا که بیفتد و بمیرد موجب آلودگی آن محدوده می شود.

 QهاQموشQمشکلQوQفاضلابQوQآبQاداره
نماینده اداره آب و فاضلاب نیز با اشــاره به بحث موش ها در این جلسه گفت: مشکل موش ها در 

تمام کشورها همگانی شده است. ما هم در شبکه های آب و فاضلاب بی نصیب از دردسرهای آن ها 

نیستیم. به ویژه در محدوده پایانه مسافربری  امام رضا)ع( مشکل ما چند برابر است.

محسن بارانی توضیح داد: در این محدوده موش ها وارد شبکه های فاضلاب می شوند و با کندن 

و جویدن خاک مســیرها را می بندند و ما مجبور می شــویم هر چند وقت یک بار مســیر شبکه را 

لای روبی کنیم.وی با تأکید بر بحث طعمه گذاری برای موش ها افزود: در حال حاضر در شــبکه 

خیابان امام رضا)ع(74 تا 64 را هر چند وقت یک بار حدود 200 و اندی طعمه می گذاریم که 90درصد 

این طعمه ها توسط موش ها خورده می شوند.  

بارانی پیشنهاد داد: شــهرداری و اداره آب و فاضلاب به طور هماهنگ طعمه گذاری در فواصل 

معین و کارشناسی شده را انجام دهند تا مؤثر واقع شود.  همچنین برای رفع این مشکل از ظرفیت 

پژوهشی دانشگاه ها و دانشجویان استفاده کنند.
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7منطقه
جلسهQشورایQبهداشتQشهرداریQمنطقهQ8راهQهایQمقابلهQباQموشQهایQفاضلابQراQبررسیQکرد

ضرورت طرح ضربتی

درQدیدارQشهردارQمنطقهQ7باQمردمQمحلهQعسکریهQمطرحQشد

سامان دهی پیاده رو ها و پمپ بنزین
8منطقه


